
Vereniging voorSchool en Dorpsbelangen Tjuchem
Notulen van algemene ledenvergadering op 31 maart 2017
Aanwezig: 32 leden incl. bestuur
1. Opening
Voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.
2. Medelingen
Siert treedt af en stelt zich niet herverkiesbaar.
Er is een mail ter inzage over het toekomstig openbaar groen beleid binnen de gemeente.
Theo geeft aan naar een bijeenkomst hierover te zullen gaan.
3. Verslag A.L.V. 11 maart 2016
Theo merkt na voorlezen notulen op dat hij geen vraag heeft gesteld over consumptieprijzen, zoals 
in de notulen gesteld maar over huurprijzen van de accomodaties die op de website vermeld zouden 
worden. Tevens geeft hij aan benieuwd te zijn naar de oplossing voor het tekort van 2500 euro van 
de sporthal.
4. Verslag van de commissies
Kaartclub: Marcel geeft aan dat het ledenaantal is gestegen en dat de opkomst goed is. Financieel 
draait de club altijd quitte doordat het inleggeld gelijk is aan het bedrag die aan de prijzen wordt 
besteed en uit het inschrijfgeld worden de seizoensprijzen gefinancierd.
Bootclub: Tineke vermeldt dat de jaarvergadering goed bezocht is. Het groenonderhoud is door 
Harry de Wilde gedaan. De contactgegevens van de club moet nog op de website vermeld worden.
Jeu de Boule: Klaas geeft aan wat minder actief te zijn geweest vanwege persoonlijke 
omstandigheden. Er is weinig interesse voor jeu de boule. Moet onder de aandacht gebracht worden 
op de site.
Speeltuin: Siert bedankt Pieter voor het onderhoud. De speeltuin zal naar verwachting zijn functie 
blijven vervullen omdat er weer jonge mensen zijn komen wonen in Tjuchem.
De Keet: Tineke geeft aan dat er een aantal veranderingen hebben plaatsgevonden. Vanwege 
bepaalde gebeurtenissen is er contact met een jeugdwerker en heeft er een gesprek met het bestuur 
plaatsgevonden.
De vereniging heeft het bestuur van de Keet voorlopig overgenomen. Er is een nieuw slot op gezet 
omdat niet bekend is of alle in omloop zijnde sleutels zijn ingeleverd. Het is zeer vuil van binnen, 
e.e.a. dient opgeknapt te worden. Er wordt geopperd om De Keet opnieuw op te zetten voor 
jongeren van 12 tot 18 jaar. Emma Schothorst heeft aangeboden zich hiervoor in te zetten. Diana 
vraagt waarom de opzet voor de leeftijd pas vanaf 12 jaar geldt. Dit omdat jongere kinderen zich 
daar niet op hun plek voelen, werd geantwoord, jongere kinderen worden niet uitgesloten, de 
gestelde leeftijd is een richtlijn. Een verslag hierover wordt op de website gezet.
AED: Harm geeft aan dat de herhalingslessen achter de rug zijn. Het deelnemersaantal is 
teruggelopen van 23 naar 18-19 personen. De avonden zijn leerzaam en interessant, dit mede door 
de goede cursusleider. De cursusleider is bij voldoende belangstelling bereid om een avond verslag 
te doen over het reilen en zeilen op de ambulance en traumaheli. Tot dusver kunnen De AED-kasten  
alleen worden gebruikt bij sportactiviteiten. Bij de sporthal is een verwarmde kast, deze is nog niet 
in gebruik. Er is een mogelijkheid om een avond te beleggen voor alle cursisten om uitleg te krijgen 
over de werking van de kast. Er is subsidie verkregen van 1250 euro van de Rabobank voor de AED 
cursus. Als de AED aangemeld wordt bij Groningen-veilig dan zal er bij een 112-melding een 
hulpverlener uit de buurt worden gestuurd. Deze aanmelding moet nog plaatsvinden. Een lijst van 
de gebruikers komt op de site. Als we aangesloten zijn bij Hart-Veilig dan is er subsidie te 
verkrijgen.



Kinderactiviteiten: Grietha doet verslag van het eieren zoeken tijdens Pasen. Er waren 45 kinderen 
aanwezig. Rond Kerst zijn er weer kerststukjes gemaakt voor 65-plussers in het dorp. De opkomst 
was goed.
PITS (oud papier): Siert doet verslag. Het verlies van Renny wordt genoemd. Siep heeft haar 
functie overgenomen. Vrijwilligers voor het ophalen van het oud papier zijn van harte welkom. De 
opbrengst is goed, de papierprijs zit in de lift. Snoek is overgenomen door Virol. Er is 250 euro aan 
Steendam gedoneerd i.v.m. het daar opgehaalde papier en de inzet van de vrijwilligers aldaar. Het 
geld zal daar aan bloembakken worden besteed. In Tjuchem is de kerstboom er deels van 
gefinancierd. Dit jaar zal een deel van de opbrengst besteed worden aan een professionele 
bladbazer.
Kinderspeeldagen: Opkomst van 30 kinderen.
Er was samenwerking met de padvinders Delfzijl. Het was voor 2016 geslaagd.
Dorpsbibliotheek: Er is weinig animo voor de bibiliotheek. Hij is nog 1x per maand open, op de 
eerste woensdag in de maand. De bibiliotheek wordt desondanks nog wel voortgezet. Reacties uit 
de zaal: als het niet aanslaat : stoppen. Hierop wordt gesteld dat het niet verliesgevend is.
Tjuchster dorpsvermaak: Op het dorpsfeest van 2016 wordt teruggekeken als een geslaagd feest, al 
is de animo iets afgenomen ten opzichte van 2015. De locatie wordt door velen als wat intiemer 
ervaren doordat het wat kleiner is, deze was voor de sporthal omdat de brug ten tijde van het feest 
vervangen werd. Ook voor dit jaar zijn er weer leuke plannen. Theo geeft aan het jammer te vinden 
dat het middagprogramma verdwijnt omdat dit een mix van jong en oud is. De groep wordt hiervoor 
te klein, is de reactie van Aly. Dit jaar vindt het feest plaats op 10 juni.
5. Bestuursactiviteiten
Website: Het bestuur biedt Theo de Tjuchster speld aan en een bos bloemen. Theo geeft aan het met 
veel plezier gedaan te hebben. De overdracht verliep niet soepel en anders dan hij had verwacht. Hij 
benadrukt dat het feit dat de site eruit heeft gelegen buiten zijn schuld lag. Hij wenst Diana veel 
succes. Ten slotte wijst hij nog op zijn eigen site waarop veel natuurbeelden en foto’s te zien zijn. 
Nico geeft aan dat hij de samenwerking met Theo als plezierig heeft ervaren.
Dorpsvisie 2017-2027 Tineke meldt dat er vrijwilligers gezocht worden voor de projecten : 
Glasvezel en energieneutraal.
Windpark Geefsweer: Siert legt uit dat de geplande windmolens een hoogte van 200 meter zullen 
hebben. Er komt een “gebiedsfonds” ter compensatie, dit is vrij te besteden. Volgend jaar zal gestart 
worden met de bouw.
Nico deelt mede dat naar verwachting dit najaar iedereen die een internetsnelheid beneden 30MB 
heeft een aanbieding krijgt voor sneller internet.
Theo vult aan dat er geld beschikbaar is en dat 5 partijen zich hebben ingeschreven om sneller 
internet uit te rollen. Theo geeft aan voorkeur te hebben voor de glasvezelkabel, boven draadloos.
Pauze
6. Financieel verslag van de Vereniging
Het financieel verslag is aan alle aanwezigen uitgereikt en wordt toegelicht door Fokkolina. Bert 
vraagt waar het overgebleven geld van de keet te vinden is. Antwoord: De keet heeft een eigen kas, 
die staat hier niet onder. Siep doet verslag van de kascontrole en meldt dat er geen fouten zijn 
gevonden.
Jan Smeding wordt aangesteld voor de kascontrole van 2017.
7. Jaarverslag Stichting Dorpshuis Tjuchem
Het jaarverslag wordt voorgelezen en toegelicht door Klaas.
                                                                                                                                                                                      



8. Bestuursverkiezingen
Aftredend en niet herkiesbaar: Siert van der Laan tussentijds aftredend en niet herkiesbaar: Loes 
Deurholt. Als nieuwe leden worden Mariska Goeree en Aries van der Helm voorgesteld. Siert krijgt 
als aftredend lid de Tjuchster speld opgespeld.

9. Rondvraag                                                                                                                                     
Frouwke geeft aan dat de klinkers op de parkeerplaats voor de sporthal verzakt zijn. Bij veel 
regenval komt het blank te staan, dit geldt ook voor de verharding bij de glascontainers.
Wordt genoteerd en zal bij gemeente gemeld worden.
Janny Schothorst vraagt of er dit jaar weer een rommelmarkt georganiseerd wordt. 
Wordt aan gewerkt.
Menno vraagt wat de status is van de verdubbeling van de N33/ trajectkeuze. Klaas geeft aan dat er 
bijeenkomsten plaatsvinden voor omwonenden en dat daaruit voortkomende zaken meegenomen 
worden bij de uiteindelijke beslissing. Verder is er nog niets bekend. Theo geeft aan dat mensen 
zichzelf moeten aanmelden om betrokken te worden als omwonenden. De tracé-keuze wordt in 
2018 gemaakt. Tegen genomen besluiten zal bezwaar aangetekend kunnen worden. Hiervoor moet 
dan een zienswijze ingediend worden. Er is een website “N33 midden” waar men zich op moet 
aanmelden. 
Diana oppert het idee om een duidelijk verslag op de site te zetten om mensen te informeren en 
belangrijke linken aan te geven. De vereniging gaat dit doen. Thomas geeft aan dat de zwemsteiger 
in slechte staat is, het begint gevaarlijk te worden om er gebruik van te maken. Er wordt 
geantwoord dat de steiger van het dorp zelf is en dat onderzocht wordt of het onderhoud 
meegenomen kan worden met de versterking van de kade. Bert bedankt de vereniging voor de 
fotocursus die hij heeft kunnen volgen en voor de beschikking over de camera. Johnny Dallinga 
vraagt of je de zienswijze betreft de verdubbeling van de N33 moet indienen als prive persoon of als 
vereniging. Op de site zal informatie komen over de manier van aanpak. Verder vraagt Johnny waar 
de oude foto’s zijn die Renata gemaakt heeft en als ze er nog zijn of ze terug kunnen keren op de 
site.
Hier wordt aan gewerkt.
10. Sluiting
Voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur.


